
ZÁPIS Z 1. ZASEDÁNÍ ŠR ZE DNE 8. 11. 2017 V 17:00 HOD. 

Přítomni:  

  Hana Dočkalová, Michaela Dvořáková, Jaroslav Chytil, Eva Kvítková, Josef Linek,  

  Alena Ostřanská, Simona Svozilová, Jan Zdráhal 

Omluveni:  

  Stanislav Denk 

Přizván: 

  ředitel školy Tomáš Jurka 

Zasedání svolala předsedkyně ŠR Hana Dočkalová.   

Program: 

 1) Úvod; 

  2) schválení jednacího řádu ŠR; 

 3) schválení nového ŠVP platného k 1. 9. 2017; 

  4) schválení Výroční zprávy ředitele školy za školní rok 2016/2017 ; 

 5) projednání dalšího funkčního období ředitele školy; 

 6) diskuze; 

 7) prohlídka nových učeben ZŠ a ZUŠ, prohlídka prostor budoucích šaten.  

ad 1)  Přivítání členů ŠR a pana ředitele, úvod, seznámení s programem. 

ad 2)  Jednací řád ŠR byl schválen, všichni přítomní hlasovali pro schválení. 

ad 3)  Nový ŠVP (školní vzdělávací program) byl schválen, všichni přítomní hlasovali pro schválení. 

ad 4) Výroční zpráva ředitele školy za školní rok 2016/2017 byla schválena, všichni přítomní 

hlasovali pro schválení. 

ad 5) Pan ředitel představil svou koncepci na příští funkční období, podal informace o současném 

stavu žáků a předeslal, že budovu školy čeká rozšiřování, kvůli narůstajícímu počtu žáků. 

ad 6) V diskuzi představili zástupci z pedagogického sboru projekty, do kterých je ZŠ zapojena. Jde 

o projekty zaměřené na prevenci proti šikaně na internetu, obnovu vybavení a pomůcek 

přírodovědných učeben a kabinetů. Také byly zmíněny vědomostní a sportovní soutěže, které 

se každoročně konají a kterých se ZŠ pravidelně zúčastňuje.  

Dalším tématem diskuze byl školní ples. ŠR se shodla, že by bylo dobré oslovit obecního 

policistu s cílem zajistit hladký průběh této akce. V souvislosti se školním plesem je také 

potřeba doplnit počty rodičů pomáhajících s organizací plesu. 

ad 7)  Přítomní členové ŠR v doprovodu ŘŠ navštívili novou učebnu ZŠ a prohlédli si nové prostory 

ZUŠ. Nahlédli také do právě budovaných šatem s suterénu školy.  

Konec: 

18:20 hodin 

Zapsal: 

Jan Zdráhal 

   

 


